
Rada Gminy i Miasta Koz:egiowy 
42-3S0 K O Z I E G Ł O W Y 

ul. Pl. Mon::..iszl<i 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.49.2023 

PROTOKÓŁ Nr XLIX/2023 

z czterdziestej dziewiątej Se~ji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 27 kwietnia 2023 r. w godzinach 15,12-16,35 

w sali posiedzeń w Uri;ędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 409/XLIX/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 410/XLIX/2023 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 411/XLIX/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i RoZ\\·iazywania Problemów Alkoholo"\\,ych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na lata 2022-2024. 

4. Nr 412/XLIX/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadcz.enia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

5. Nr 413/XLIX/2023 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

6. Nr 414/XLIX/2023 w sprav.ic sprzedaży niemchomości. 

7. Nr 415/XLJX/2023 w sprawie wzniesienia pomnika w mi~jscowości Lgota Mokrzcsz. 

8. Nr 416/XLIX/2023 w sprawie wzniesienia pomnika na płycie Rynku w Koziegłowach. 

9. Nr 417/XLIX/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojcwódzki~j Komendy 
Policji w Katowicach w wysokości 6.700 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu 
osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr l do nr 9 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr l O do protokołu 
Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 



2 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych. 
Radnych obecnych na Sesji: 14. 
Radny nieobecny Pan Leonard Jagoda. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 
- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor M-G Ośrodka Promocji Kultury Pani Renata Garleja 
- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk 
- Inspektor Pani Bożena Kolasa 

- Pracownik Referatu Promocji Pan Krzysztof Suliga 
- Radca Prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Ponądek obrad podanv w zawiadomieniu o sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porz.ądku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022-2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
1 O. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnik.a. 
12. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy 1 miasta Koziegłowy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2022. 
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13. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
14. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
15. Interpelacje i zapylania radnych. 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zakończenie obrad 49 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr I I do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad.pkt! 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 
otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję radnych, Pana Burmistrza, kierowników jednostek 
organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów oraz 
Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 
potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 
obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, w sesji Rady Gminy i Miasta 
uczestniczyło 14 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 12,13 do protokołu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicząca Rady zaproponowała rozszerzenie porządku obrad bieżącej Sesji 
o podj9cie uchwał: 

l)w sprawie wzniesienia pomnika na płycie Rynku w Koziegłowach, 

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej Komendy Policji 
w Katowicach w wysokości 6.700 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego 
dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

Pani Przewodnicząca Rady poinfonnowała, że projekty uchwał omawiane były na wspólnym 
posiedzeniu komisji Rady. Zaproponowała rozpatrzenie projektów \.\yżej wymienionych 
uchwał jako punk.ty 12,13 porządku obrad i przesunięcie pozostałych. 
Następnie zapytała C'Z'J radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji. \Vobec 
tego, że wniosków nie zgłaszano, zarządziła głosowanie nad zaproponowanym porządkiem 
obrad. 

Porządek obrad został przyjęty 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Uchwalonv porządek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie por7ądku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłov.--y na 2023 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 
Koziegłowy z dnia 24 WTześnia 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 
1 O. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 
12. Podj9cie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika na płycie Rynku w Koziegłowach 
13. Podj9cie uchwały w sprawie udzidenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej Komendy 

Policji w Katowicach w wysokości 6.700 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu 
osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

14. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy i miasta Koziegłowy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2022. 

15. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
16. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zakończenie obrad 49 Sesji. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 
miał możliwość zapowania się z nimi ( protokół został również przesłany Radnym 
za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 
do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 30 marca 2023 roku został przyjęty 
14 głosami „za" (jednogłośnie) . 
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Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: 

1. Pan Czesław Chv.rist 

2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin Będkowski 

Ad. pkt 5 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
i Miasta Koziegłowy na 2023 rok ( załącznik nr 14 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

(""- Uchwała Nr 409/XLIX/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku została przyjęta 14 
głosami „za" (jednogłośnie). 

r 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Okularczyk przedsta-wił projekt uchwały sprawie zrman w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( załącznik nr 15 do protokołu). 

Radni nie v-mosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 410/XLIX/2023 w sprawie m1.ian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 
przyjęta 14 głosami „ za " (jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 323/XXXV /2022 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciw działania Narkomanii na lata 2022-2024 ( załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 411/XLIX/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr 323/XXXV/2022 Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy z dnia 24 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

rui lata 2022-2024 została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
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.Ad. pkt 8 

Pan Czesław Chwist przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
184/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian 
za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
( załącznik nr I 7 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 412/XLIX/2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr 184/XIX/2020 Rady Gminy 

i Miasta Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 
nieruchomości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta 14 głosami 
,,za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Marcin Będkowslci przedstawił projekt uchwały w spraW1e zaliczenia drogi 
do kategorii dróg gminnych ( załącznik m 18 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 413/XLIX/2023 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została 
przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Andrzej Okularczyk przedstav.ił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
( załącznik m 19 do protokołu). 
Radui nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

W związku z tym, że wystąpiły problemy techniczne związane z transmisją z obrad Sesji, Pani 
Przewodnicząca Rady zarządziła 1 O minutową przerwę w obradach. 
Po przerwie przystąpiono do głosowania nad projektem odczytanej uchwały. 

Uchwala Nr 414/XLIX/2023 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została 
przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 11 

Pan Czesław Ch~ist przedstawił projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 
w Lgocie Mokneszy ( załącznik nr 20 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 415/XLIX/2023 w sprawie wzniesienia pomnika została przyjęta13 głosami „za", 
przy 1 wstrzymującym się głosie (odgłosu wstrzymała się Radna Pani Jadwiga Balińska). 

Ad. pkt 12 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie wzniesienia pomnika 
na płycie Rynku w Koziegłowach ( załącznik nr 21 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 416/XLIX/2023 w sprawie wzniesienia pomnika na płycie Rynku w Koziegłowach 
została przyjęta 13 głosami „za" przy 1 głosie przeciwnym ( ,, przeciw" głosowała Radna Pani 
Jadwiga Bałińska). 

Ad. pkt 13 

Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Wojewódzkiej Komendy Policji w Katowicach w wysokości 6.700 zł 

z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla Komendy Powiatowej Policji 
w Myszkowie ( załącznik nr 22 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 417/XLIX/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Wojewódzkiej 
Komendy Policji w Katowicach w wysokości 6.700 zł z przemaczeniem na zakup samochodu 
osobowego dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie została przyjęta 14 głosami „za" 
(jednogłośnie). 

Ad. pkt 14 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z Radnych otrzymał sprnwozdanie 
z realizacji programu współpracy gminy i miasta Koziegłowy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie za rok 2022. 

Zapytała czy radni będą zgłaszali uwagi do przedstawionego sprawozdania. Radni nie zgłaszali 
uwag, przystąpiono więc do głosowania nad sprawozdaniem . Sprawozdanie zostało przyjęte 14 
głosami „za" (jednogłośnie). 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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Ad. pkt 15 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia informacji 
o działalności w okresie międzysesyjnym, 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 

jednostki OSP z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy otrzymały od Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji możliwość dofinansowania do zakupu samochodów 
pożarniczych , a są to jednostki OSP: Winowno oraz Siedlce Duży. Mieliśmy 

przyjemność, wspólnie z przedstawicielami tych jednostek w Komendzie Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Częstochowie odbierać promesy dotyczące możliwości 
rozpoczęcia procedury przetargowej i zakupu dla wspomnianych straży, Ma nadzi~ję, 
że skutecznie po podpisaniu umowy i ,;vprowadzeniu tych samochodów do podziału 
bojowego, nastąpi to w bież.ącym roku; 

- w ramach Partnerstwa Północnej Jury , temat będący przedmiotem naszych działań 
i post1rpowań , przygotowujemy się do opracowania strategii działań dla Stowarzyszenia 
i mamy nadzieję, że zawarte wnioski, uwagi i spostrzeżenia , ale i również pewnego 
rodzaju wskazówki i wytycme do rozwoju naszego Subregionu w każdym jego obszarze 
będą w kolejnej perspektywie finansowej realizowane i finansowane przez Partnerstwo 
Północnej Jury . Dotyczy to zarówno przedsiębiorców, stowarzyszeń , podmiotów 
publicznych , ale i również w ramach aktywizacji róv.---nież - jeżeli chodzi o działalność 
gospodarczą; 

- Gmina i Miasto Koziegłowy jako członek uczestniczy w Subregionie Północnym, 
sukcesywnie odbywają się spotkania zarządu, komitetu monitorującego . Mamy nadzieję, 
że ogłaszane w niedługiej perspektywie konkursy pozwolą na skorzystanie z tychże 

środków, które są przypisane dla Subregionu Północnego , z tym niewiellcim 
znacznikiem dla wykorzystania poprzez poszczególne gminy i dla Gminy i Miasta 
Koziegłowy. Przypomniał, że w tym obszarze możemy skorzystać z kwoty 15, 7 mln zł. 
na różnego rodzaju z.a.dania i przedsięwzięcia, zarówno dla osób fizycznych, dla 
mieszkańców jako beneficjentów , ale i również dla poszczególnych działań 

samorządowych realizując zadania inwestycyjne; 

- wykorzystanie obiektów na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy - cieszy się , że Gminny 
Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gniazd.owie jest wykorzystywany przez 7 dni w tygodniu , 
zarówno dla rozgrywek, dla treningów, dla działalności społecznej, kulturalnej , ale 
i również pod wynajem, pod promocję. Odbyła się Krajowa Wystawa Psów 
Myśliwskich, czeka nas kolejna ogólnopolska wystawa psów, organizowana przez 
Oddział Będzin. Teren ten w niedługim czasie wykorzystywany będzie przez Wojska 
Obrony Terytorialnej Kraju , które wspólnie z Policją , ze Strażą przejdą dwu dniowy 
trening ćwiczebny w pewnych rozwinięciach wokół tegoż terenu; 

sprawa budowy trasy DK 91 - na pewno część mieszkańców począwszy od Zabijaka 
aż po Markowice jest bardzo mocno zainteresowana , aby ten odcinek, przynąjmni~j 
w jakimś zakresie był przejezdny i możliwy do bezpiecznego poruszania się. Widać już 
że firma powróciła ze zdwojoną energią na plac budowy. Ten postęp jest widoczny, 
natomiast na pewno te przesunięcia w czasie i w terminie nie spowodują aż tak daleko 
idących ograniczeń, jeżeli chodzi o przebudowę i remont na odcinku Markowicc
Brudzowice; 
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- kolejny temat zv.,iązany z remontem DK-1 - rozstrzygnięty jest przetarg w kierunku 
od Kamienicy Polskiej do Siedlca Dużego . Firma już poszukuje terenów na których 
mogłaby w przyszłości zarówno składać materiały, ale i rÓ¼nież wykorzystywać 

te tereny do celów okołobudowlanych. Jesteśmy w stałym kontakcie z kierownikami 
firm, analizujemy również pewnego rodzaju ograniczenia i trudności. Podziękował 

Państwu Sołtysom, Radnym oraz mieszkańcom za daleko idącą pomoc i wyrozumiałość 
w tych ograniczeniach; 

- otrzymaliśmy w ramach dofinansowania przebudowy drogi gminnej Gniazdów, 
ul. Słoneczna - Koziegłowy z PROW 1.839.320 zł i ma nadzieję, że ta droga będzie 
również w kontynuacji rozbudowy tej części Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Wojsławicach odbyło się przedświąteczne 

spotkanie, na którym wraz z Dyrektorem GMOPS Panią Agnieszką Kłys reprezentowali 
Gminę, gdzie wśród uczestników oraz pracowników i zaproszonych osób mogli złożyć 
sobie życzenia wielkanocne; 

- Gmina i Miasto Koziegłowy nabyła nieodpłatnie od Krajowego Ośrodka Wsparcia 
Rolnictwa działkę, która będzie działką drogową , która będzie łączyła Siedlec Duży 
z Koziegłowami; 

- remonty i modernizacje dróg na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy - Dyrektor ZUK Pan 
Zbigniew Polak jest w .stałym kontakcie z Państwem Sołtysami i Radnymi jeżeli chodzi 
o przeglądy wiosenne, poprawę, utrzymanie oraz pe"W"llego rodzaju modernizacje 
odcinków dróg. Niemniej jednak z drogami wiążą się również ogromne wyzwania , 
a przede wszystkim formalno - prawne. Stąd regulacja stanów prawnych dróg, o które 
zabiegamy bardzo mocno, by drogi o nieustalonym statusie lub będące własnością 
Skarbu Państwa stawały się drogami gminnymi i jest to sprawa wymagająca nie tylko 
czasu, ale również nakładów, determinacji i finansów. Mamy nadzieję, że w trakcie tej 
regulacji , ale i również po, będziemy mogli skutecznie być dysponentami tychże 
gruntów i planować ich modernizację , przebudowę, rozbudowę , czy budowę nowych 
odcinków dróg na gruntach, które przejmujemy od Skarbu Państwa. Dlatego też prosił 
o współpracę jeżeli chodzi o drobne naprawy dróg , a takich się coraz więcej zgłasza . 
Liczymy na dobrą współpracę z mieszkańcami, którzy sąsiadują z tymi drogami, 
bo wytyczenie geodezyjne, nie ważne jakiej drogi, to są określone środki finansowe 
i są to kwoty od kilkunastu do kilkudziesięciu tysięcy złotych, które przy zgodzie 
mieszkańców możemy rzeczywiście zamienić na zakup kruszywa , na remont, nawet 
na wykonawstwo. Zdarzają się jednak sytuacje, że po \\'Ysypaniu, po remoncie , 
po poprawie przejezdności zgłaszają się właściciele działek sąsiednich , którzy żądają 
przywrócenia terenów do tak zwanych terenów sprzed remontu i to spowalnia, 
ale i również determinuje w tym kierunku, abyśmy rzeczywiście postępowali zgodnie 
z przepisami , za zgodą mieszkańców lub ewentualnie po prawnym wytyczeniu danego 
odcinka; 

zasilania energetyczne na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy - podpisano umowę 
z Tauronem na konserwację oświetlenia ulicznego i również temat, zamiany starych 

na nowe lampy w Siedlcu Dużym jest już w trakcie reali:zacji ; 
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wyraził nadzieję, że zamykająca się inwestycja pod nazwą „budowa kanalizacji sanitarnej 
Koziegłówki~Koziegłov.y "będzie przechodziła w kolejną fazę realizacji, czyli realizacji 
przyłączy oraz podłączania budynków mieszkalnych . Mamy nadzieję, że stanie 
się to w miarę szybko po odbiorze podstawowego z:adania; 

- w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy, mieliśmy możliwość wręczenia listu 
gratulacyjnego dla mieszkańca Gminy i Miasta Koziegłowy Jakuba Musialika, który 

bardzo aktywnie sportowo uczestniczy nie tylko w życiu Kraju, ale i Europy . Jakub 
otrzymał nagrodę finansową za jego wyjątkowe osiągnięcia sportowe . W Zespole Szkół 
w Koziegłowach , wspólnie z Regionalnym Komitetem Polskiego Związku 
Olimpijskiego zostały Męczone kółka olimpijskie dla młodych sportowców. Uroczystość 

ta miała wyjątkową oprawę, była wzruszająca dla trenerów, opiekunów, rodziców oraz 
wszystkich osób uczestniczących. Te kilkadziesiąt osób , które przyszło na wręczenie 
kółek olimpijskich było zachwyconych obecnością tychże młodych adeptów sportu. 
To były kółka olimpijskie od pierwszego do trzeciego włącznie i Jakub Musialik, 
ale i również nasz pięściarz z Postępu otrzymali najwyższe odznaczenia, czyli po trzy 
kółka olimpijskie. Są oni tylko o krok od kolejnego awansu sportowego. Szefem naszego 
Związku Regionalnego jest Pan Andrzej Szewiński. Ta sztafeta pokoleń rodziny 
Szewińskich była zaakcentowana wystawą dotyczącą całego ruchu olimp~jskiego, 
Polskiego Ruchu Olimpijskiego. Złożył podziękowania dla uczestniczących, 

przygotowujących wydarzenie oraz obecność olimpijczyków . Był również Pan 
Bogusław Fornalczyk, który w Rzymie reprezentował Polskę w kolarstwie szosov.ym 
i lrener Stanisław Gościniak, który w Meksyku i w Niemczech zdobywał wyjątkowe 
wyróżnienia; 

- przygotowujemy konkursy na dyrektorów szkół, podpisał zarządzenie Burmistrza 
w sprawie powołania trzech konkursów na stanowiska dyrektorów szkól : w Lgocie 
Górnej, Koziegłowach i ·w Gniazdowie; 

odbyła się narada z dyrc:k.1:orami szkół dotycząca przygotowania arkuszy organizacyjnych 
szkół pod no\\y rok szkolny . Ma nadzieję, że zarówno praca nad Strategią oświaty, 
ale i również nad działalnością szkół, przedszkoli spowoduje to, że będziemy mogli 
z perspektywą przyszłości patrzeć w jakość edukacji gminnej; 

- sprawy sołeckie - uczestniczył w spotkaniach sołeckich w Sołectwie Pustkowie Lgockie 
i Sołectwie Markowice i za te spotkania merytoryczne oraz bardzo konstruktywne 
podzi~kował. Wyraził nadzieję, że wnioski z tych spotkań przełożą się na nasze 
ewentualne planowane w przyszłości reałizacje zadań; 

podpisana została umowa na drogę Koziegłówki - Lgota Górna. Na tym odcinku 
realizowana już jest, przynajmniej po stronie Lgoty Górnej, inwestycja budowy sieci 
gazowniczej wraz z przyłączami do budynków . Sprawy gazociągu dotyczą również 

kolejnych miejscowości: mieszkańcy Kmsina i po części Cynkowa będą w niedługim 
czasie z.adowoleni - jedni z modernizacji, drudzy w budowy zasilania gazowego. Lgota 
Górna - odcinek do granicy b9dzie już zasilana, a Koziegłówki od strony ulicy Lipowej 
będą się rozwijały, ma nadzieję, że również w kierunku Koziegłów; 
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- sprawa przejęcia gruntu oraz porządkowania i projektowania w obrębie Sołectwa 

Wojsławice, działki prywatnej , którą w części przejęła Gmina i Miasto Koziegłowy 
aktem notarialnym - wyraził nadzieję, że po wyburzeniu nieruchomości, po zmianie 

i naniesieniu jej na podkład geodezyjny , w ciągu drogowym rozpoczniemy prace 
projektowe tak, żeby połączyć drogę powiatową z drogą DK-1; 

- odbyło się zebranie Rady Rodziców w Szkole Podstawowej w Pińczycach, gdzie temat 
pewnego rodzaju działań w szkole był bardzo mocno emocjonalnie poruszony, jest 
na bieżąco w kontakcie z Panią Dyrektor , z pracownikami , rodzicami i ma nadzieję, 
że ta sytuacja jak najszybciej sir; wyklaruje i dojdziemy do pewnego rodzaju współpracy 
i porozumienia; 

klaster energii - odbyły się spotkania w Starostwie Powiatowym akcentowana jest 
budowa nie tylko urządzeń fotowoltaicznych, ale i magazynów energii. Jak wszyscy 
zauważyli, szczególnie w okresach soboty i niedzieli w części Gminy Koziegłowy, 
ale jest to również problem ogólnokrajowy, dochodzi do wyłącze11 instalacji 

fotowoltaicznych. Spowodowane jest to brakiem możliwości odbioru tejże produkcji 
z urządzeń odnawialnych źródeł energii. Dlatego też duży nacisk kładziemy 

na ewentualne wykorzystanie energii na miejscu poprzez zakładanie spółdzielni 

energetycznej, lub ewentualnie budowę tak zwanych magazynów energii przy 
rozbudowie sieci fotowoltaicznej; 

- w dniu dzisiejszym zostały podjęte dwie uchwały Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 
dotyczące lokalizacji pomników. Wyjaśnił, że aby postawić jakiekolwiek urządzenia 
upamiętniające pewne wydarzenia czy osoby , niezbędne są decyzje organu 
stanowiącego, stąd dzisiejsze dwie uchwały - jedna mówiąca o Lgocie Mokrzeszy , gdzie 

będzie postawiony obelisk, który będzie upamiętniał osoby zarówno pomordowane, 
ale i również wywiezione w czasie wojny do obozów koncentracyjnych - mieszkańców 

Lgoty Górnej i sąsiednich miejscowości . Druga uchwała - pozwoli w przyszłości 
na zlokalizowanie pomnika , który będzie symbolizował założenie grodu, miasta 

Koziegłowy; 

- w dniu dzisiejszym również podjęto uchwałę, która porządkuje i po części otwiera nasze 
możliwości potrzeb działalności Punk.tu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych . 
Do tej pory PSZOK był czynny zawsze w trzeci wtorek każdego miesiąca, a po przyjęciu 
tej uchwały PSZOK będzie czynny raz w tygodniu, we wtorki. Zobaczymy czy również 
w wolne dni tj. soboty , przynajmniej raz w miesiącu PSZOK mógłby być dostępny dla 
mieszkańców; 

- podziękował Radzie Sołtysów z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy - wspólnie z Panią 
Przewodniczącą Rady i Panami Starostami mieli przyjemność uczestniczyć w spotkaniu 
integracyjnym Państwa Sołtysów . Było to wyjątkowe spotkanie, które pozwoliło na to , 
by Paniom i Panom Sołtysom podziękować za pracę i współpracę . Praca ta nie jest 
łatwa, każdego dnia Państwo Sołtysi spotykają się z różnymi wyzwaniami i tych 
tematów , w których Sołtysi pomagają jako organy pomocnicze Gminy i Miasta 
Koziegłowy jest v-1iele. Spotkanie to było wyjątkowe, podsumowujące naszą współpracę, 
za którą podziękował ; 
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po okresie pandemii wznawia swoją działalność Polskie Towarzystwo Walki 

z Kalectwem. Organizacja, która działa na terenie Krąju organizuje zbiórki, ale i również 

wspiera osoby z niepełnosprawnością, i również Gmina i Miasto Kozicgło\\y jak co 

roku wpisuje się w pomoc dla osób z niepełnosprawnościami. Również działalność 

Stowarzyszenia dla Emerytów i Rencistów na terenie Gminy i Miasta Koziegło~'Y 

i niesiona pomoc widoczne są na co dzień; 

- obszary inwestycyjne: mamy zamkniętą i rozliczoną fotowoltaikę, zadanie wykonano 

w 100%. Mamy około 250 chętnych na kolejne okresy programowania. Drugi obsn1r, 
który został zamknięty w tym tygodniu i rozliczony, i też ma nadzieję że kolejne środki 

finansowe pójdą w ramach odnawialnych źródeł energii - pompy ciepła dla 

mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy . Zakończono projekt, podpisano protokoły, 

zadanie rozliczono. Inspektor nadzoru podliczył efekty ekologiczne, które z tego projektu 

winny być przedstawione do Urzędu Marszałkowskiego i założenia, które zakładała 

Gmina i Miasto Koziegło\\y , biorąc pod uwagę odpowiednie parametry przetargowe, 

po realizacji tego zadania z wyliczeń wyszły jeszcze lepsze. Ma nadzieję, że będziemy 

skutecznie kontynuować te prace, aby w kolejnym rozdaniu również w dużym stopniu 

kłaść nacisk na. , zaró\\no projekty subregionalne , jak i również konkursowe, w ramach 

odnawialnych źródeł energii. Kolejne projekty - jeden będzie zakończony tj. budowa 
urządzeń solarnych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy . Wykonawca czeka na nas, 

jeżeli chodzi o dostępność i beneficjentów oraz warunki montażu. Mamy nadzieję, 

że skutecznie do końca maja zakres podstawo\\y umow-y zostanie zamknięty i le 748 

instalacji na pewno będzie zrealizowanych w I 00% zarówno z listy podstawowej, jak 

i około 200-250 już przeglądniętych i zmonitorowanych z listy rezerwowej. Jak wszyscy 

wiedzą , poprzez sms-y od wczoraj trwa dodatkowy nabór na instalacje solarne , ale 

nabór ten będzie uwarunkowany tym , że Gmina i Miasto Koziegłowy skutecznie uzyska 

zgodę Urzędu Marszałkowskiego na przesunięcie środków finansowych. O ile tak się 

stanie, to osoby z listy rezerwowej będą mogły liczyć, pod warunkiem że Urząd 

Marszałkowski wyrazi nam zgodę na ewentualnie dobudowę, rozbudowę nowych 

instalacji solarnych w ilości około 100-120 beneficjentów i na to bardzo mocno liczymy. 

Te środki są z oszczędności V.'Ynikłych z piecy na biomasę, ponieważ nie udało nam 

się sprzedać wszystkich piecy i stąd powstała oszczędność, która ma nadzieję że pozwoli 

po zgodzie Urzędu Marszałkowskiego na przekierowanie tych środków na urządzenia 

solarne; 

- Gmina i Miasto Koziegło\\y od stycznia br. prowadziła sprzedaż węgla dla 

mieszkańców w ramach umów i pewnej potrzeby wsparcia . Wysyciliśmy wszystkich 

mieszkańców , którzy wnioskowali o węgiel lub ekogroszek. Wszystkie osoby, które 

były na liście, które zechciały nabyć ten rodzaj paliwa, otrzymały to paliwo , zostało nam 

do wzięcia 1,5 tony groszku, który jest na składzie. Cena komercyjna węgla już jest 
porównywalna lub nawet niższa od ceny paliwa stałego, które posiadamy , stąd 

zainteresowanie zakupem zmalało. Wyraził nadzieję, że ta sytuacja nic powtórzy się 

w kolejnym sezonie grzewczym i nie będzie już poLrzeby , by samorządy 

interweniowały; 
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- podziękował Radnemu Panu Michałowi Kubalskiemu za udział w projekcie „Ratuj 
Ziemię ", który wygrała i realizowała szkoła w Koziegłowach. Złożył podziękowania <lla 
Banku Śląskiego za to, że ten projekt uzyskał dofinansowanie i że przy udziale 
pracowników Banku Śląskiego mieliśmy przyjemnosc poprawiania efektów 
ekologicznych naszej ziemi. Przy Zespole Szkół w Koziegłowach powstała łąka kwietna, 
zagospodarowanie przestrzeni poprzez zakupy i nasadzenia drzew i krzewów; 

- w miejscowości Jaworznik odbył się Zarząd Wojewódzki Ochotniczych Straży 

Pożarnych. Jako Zarząd Powiatov.ry i Zarząd Gminny reprezentowaliśmy stowarzyszenia 
OSP. Wyraził nadzieję , 7.e ~ypracowane wnioski , ale też to, co było istotą -
uhonorowanie jednostek i osób które są strażakami, nie tylko za lecia pracy ale ró\.\o'llież 
z.a wyjątkowość, przełoży się na stoso\.\o'lle podziękowania; 

- elektrośmieci - dokonaliśmy zmiany umowy w części dotyczącej odbioru elektrośmieci , 
jest podmiot gospodarczy, z którym Gmina podpisała porozumienie i umowę, dotyczące 
nieodpłatnego odbierania elektrośmieci prosto o<l mieszkańca. Prosił Pańslwa Sołtysów 

i Radnych o pomoc i dystrybucję materiałów informacyjnych. 

Pan Burmistrz zaprosił wszystkich do Sanktuarium św. Antoniego do Koziegłówek w dniu 
29 kwietnia na godz. 17,oo, gdzie odbędzie się na koncert Zespołu Pieśni i Tańca Śląsk. 
Zaprosił też do Ośrodka Kultury w Koziegłowach, gdzie w dniu 26 maja br. odbędzie się występ 
solistów operowych z okazji Dnia Matki. 
Na zakończenie swej informacji Pan Burmistrz poinformował, że były jeszcze pisma z Urzędu 
Marszałkowskiego i Wojewódzkiego , ale będą omawiane na komisjach wśród spraw 
merytorycznych. 

Ad. pkt 16 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o <lzialaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 marca 2023 r. 
podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 
- praca nad materiałami sesyjnymi, 

zwołanie posiedzenia wspólnego Komisji Rady. 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęło pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Częstochowie 
dotyczące ustalerńa liczby ławników do wyboru przez Radę Gminy i Miasta Koziegłowy 
na kadencję 2024-2027. 

Liczba ławników wynosi: 
- do Sądu Okręgowego w Częstochowie - 2 
- do Sądu Rejonowego w Myszkowie - 1 . 

Zgłoszenia kandydatów na łavmików przyjmowane b9dą do dnia 30 czerwca br., natomias;t 
wybory mają być przeprowadzone najpóźniej w październiku br. Pani Przewodnicząca Rady 
poprosiła Państwa Sołtysów o rozwieszenie informacji o wyborach ławników na tablicach 

ogłoszeń w sołectwach. 
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Do wiadomości Rady wpłynęły pisma przekazane przez Pana Burmistrza: 

- pismo Komendy Powiatowej w Myszkowie o udzielenie wsparcia finansowego na zakup 

pojazdu służbowego w kwocie 6.700 zł - od każdej z gmin w powiecie myszkowskim oraz 

Starostwa Powiatowego. Całkowity koszt \,vynosi 181.950 zł., a istnieje możliwość pozyskania 

środków z Wojewódzkiego funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Katowicach. Pani Przewodnicząca poinformowała, że wniosek został w dniu dzisiejszym 

zrealizowany, Rady Gminy i Miasta podjęła uchwałę o udzieleniu wsparcia finansowego; 

- wniosek fuidnego Pana Daniela Wróbla o nadanie nazwy ronda imieniem „ Marii i Lecha 

Kaczyńskich." - rondo na drodze nr 789 , która łączy się z drogą nr 791 w miejscowości Lgota 

Nadwarcie i Lgota Górna. Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że Rady Sołeckie 

do następnej wspólnej Komisji tj. w maju mogą zgłosić swoje stanowiska czy uwagi, 

lub akceptację; 

- pismo mieszkańców Pustkowia Lgockiego o wsparcie finansowe z przeznaczeniem na budow9 

„ Strefy Aktywności w Pustkowiu Lgockim" na terenie przyległym i należącym do jednostki 
Ochotniczej Straży Pożarnej , która wyraziła chęć na przekazanie tego terenu pod inwestycję. 

Ad. pkt 17 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Ad. pkt 18 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Radny Pan Antoni Bielecki zwrócił się do Pana Bum1istrza z pytaniem o stan prac nad 
oświetleniem ulicznym , bo częściowo lamy nie świecą przy ul. Woźnickiej 

i całkowicie na ul. Topolowej; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że awaria jest znana, jest to problem bardzo złożony, Zakład 

Energetyczny pracuje nad roz"viązaniem problemu. Te lampy, które nam się udało 
zaświecić świecą, natomiast część ulicy Woźnickiej i Topolowej od strony DK-1 jest 

pozbawionych zasilania energetycznego . Na pewno nie jest to wina Gminy i Miasta 

Koziegłowy, a mamy nadzieję, że podmiot konserwujący jak najszybciej rozwiąże 

ten prohlem techniczny, z którym muszą się zmierzyć na nieco wyższym poziomie; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak, w imieniu siedmiu Radnych zwrócił się do Pana 

BUIIllistrza po raz kolejny o zorganizowanie spotkania z Wiceprzewodniczącym 

Sejmiku Województwa Śląskiego Panem Gmitrukiem , w sprawie remontu drogi 789. 

Może dojdzie wreszcie do tego spotkania, a proszą od trzech lat o spotkanie 

w sprawie remontu - z Marszałkiem czy z Wicemarszałkiem; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że w budżecie Województwa Śląskiego tego zadania nic było 
i jak wszyscy doskonale wiemy , nie ma go również w roku obecnym. Województwo 

Śląskie przekierowało olbrzymie środki , a dokładnie kwotę w granicach około 
148-150 mln zł na inną drogę i historii już nie chcemy powtarzać. Natomiast o remont 
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czy modernizację drogi wojewódzkiej bardzo mocno zabiegamy nie tylko w pismach 

ale i w rozmowach. Ma nadzieję że przy najbliższej okazji w obecności Pana 

Wiceprzewodniczącego Sejmiku , a będzie to sesja lub wspólne posiedzenie komisji 

Rady GiM Koziegłowy, najlepiej żeby jeszcze była poszerzona o przedstawicieli Rad 

Sołeckich czy Sołtysów z terenów wzdłuż których przebiega trasa 789 temat będzie 

poruszony. Jesteśmy tym bardzo zainteresowani . Ostatnie spotkanie z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich, gdzie radośnie przyjęliśmy informację, że projekt przebudowy będzie 

przedłużony - potwierdził, że do końca czerwca jest zmiana opracowania 

dokumentacji projektowej i ulica Żarecka i Świętokrzyska jest również 
przebudowywana łącznie z rozszerzonym zakresem mostu i skrzyżowania z ulicą 
Polan; 

- Pani Przewodnicząca Rady proponowała, by ustalić termin, który będzie odpowiadał 

Panu Wiceprzewodniczącemu Sejmiku i ewentualnie Rada zbierze się w tcm1inic, 

który będzie odpowiadał Panu Wiceprzewodniczącemu; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak nadmienił ,że w środkach masowego przekazu mówi się, 

że są kolejne pieniądze, i to dość duże dla samorządów i może akurat rozmowy, które 

przeprowadzimy z Wiceprzewodniczącym przyniosą efekty; 

- Pani Przewodnicząca Rlldy podkreśliła, że jak najbardziej jest za tym i popiera 

wniosek; 

- Radny Pan Andrz~j Szóstak jeszcze raz prosił o doprowadzenie do tego, by doszło 

do takiego spotkania; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek poinformował, że Zarząd Województwa Śląskiego 
podjął decyzję o wydłużeniu terminu naboru wniosków na przebudowę dróg 

wojewódzkich , do niedawna termin pierwotny zakładał że do 20 czerwca br. będzie 

można składać te wnioski , a Województwo śląskie które jest jedynym beneficjentem 

uprawnionym, teraz ten termin został wydłużony do 31 sierpnia. Mamy wi9c 

dodatkowe dwa miesiące czasu na załatwienie tej sprawy. Sam składał wniosek 

do Wicemarszałka Klimosza w tej sprawie; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że aby składać wniosek trzeba mieć dokumentację 

projektową. Jak wszyscy wiemy ta dokumentacja projektowa nie uzyskała decyzji 

lokalizacji celu publicznego i tej dokumentacji nie ma. Ona była tylko i wyłącznie 
do momentu kiedy trwał proces odwoławczy. Proces przeprojekto"'rywania 

ul. Żareckiej i Świętokrzyskiej trwa drugi rok , na podkładzie geodezyjnym oraz 

na dokumentacji która była przedmiotem wcześniejszej naszych rozważań 

i ma nadzieję, że do końca czerwca się domknie, Nie wie czy Województwo Śląskie 
jest w stanie złożyć wniosek na nieistniejącej dokumentacji, ale na pewno taka 

rozmowa, czy wniosek z naszej strony będzie kontynuowany; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek stwierdził, że w trakcie oceny merytorycznej 

i formalnej zawsze beneficjent może uzupełnić braki; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że jest to droga budowana na ZRID-zie, na inwestycji, która 

wymaga zgoda Wojewody. Mieszkańcom nie zależy z jakich środków byłyby robiony 

ten remont drogi wojewódzkiej. Na pewno trzeba poczynić wszystko , a by przywrócić 

do gry projekt, o którym już kilka lat temu mówiliśmy, a który si9 już w dużym 

stopniu zdezaktualizował. Rozmawialiśmy o ul. Warszawskiej i doskonale wszyscy 
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,viedzą, ze ten projekt, kióry był wtedy już nie jest projektem obowiązującym. 
W międzyczasie zmieniły się również przepisy dotyczące pewnych rozwiązań 

technicznych, niemniej jednak postaramy się aby ten temat powrócił do gry na terenie 
Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pana Burmistrza - w związku 

z wystąpieniem na ostatniej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Skarbnik, 
dotyczącym przypomnienia Radzie roty ślubowania , prosiła o zapoznanie Pani 
Skarbnik z Kodeksem Postępowania Etycznego pracowników Urzędu Gminy 

i Miasta i będziemy to rozpatrywać na wspólnym posiedzeniu Komisji w maju. 

Ad. pkt 19 

Wobec ·wyc7.erpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady czterdziestej dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przyhycie i udział w sesji. 
Na tym obrady czterdziestej dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. ~ t 
C/}RADY 
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